
Skolebestyrelsesmøde  

Mandag, 20. september 2021 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Afbud: Gau, nogle kommer til senere eller er på online. 

1. Velkommen til elevrådet 
(5 min) 

Der har været valg til elevrådet. Velkommen til nye 
elevrådsrepræsentanter. 

2. SFO (Carsten) 
(40 min) 

Carsten fortæller om SFO. Uddybende om SFO, dagligdag og 
pædagogisk fokus. 
Fantastisk fremvisning af SFO og gode aktiviteter. Vi kunne godt have 

leget mere 😊 
 

3. Høstfest (Sille/Tommy) 
(15 min) 

 

Planlægning af opgavefordeling i forhold til bod. Aktiviteter? 
Tommy opdaterer os på form og indhold. 
Vi har projektdage tirsdag, onsdag og torsdag inden 
høstfesten. 
Vi bruger SFOens mobilpaynummer. Det bliver skrevet ud. Der 
er også undtagelsesvis mulighed for at betale med kontanter. 
Jonas sørger for at grillen bliver startet op kl. 16. 
Alle andre fra bestyrelsen er med hele festen og går til og fra, 
så det passer med egne børn og køen til boden. 
 

4. Økonomi (Tommy) 
(10 min) 

Status på Økonomi. 
Økonomien ser fornuftig ud – også ift vores elevtal. Både i SFO og i 
undervisningen. 

Covid-19 (Tommy)  
(10 min) 

Orientering om Covid-19, test og vaccination. 
Der er stadig mulighed for at teste de store elever. Vi ved ikke noget 
om de 9-11 årige. Vi har sagt nej-tak til pop up vaccination, pga 
logistikudfordringer og mange allerede vaccinerede elever. 
 

5.  Kommunikationsgruppe (Sille) 
6. (5 min) 

Fastsættelse af møde:  
Forslag til dato: 6/7 – oktober: 16.30 – 18.30 
Alternativt: tirsdag 12. oktober 17.00-19.00 (før SBKmødet) 
 

7. Lærens dag 
(10 min) 

Idéer fra udvalg 
Idéen skal ud i klasserne, så den virker som om, den kommer fra 
eleverne. 
Dekoration på dørene, konfettirør og en lille erkendtlighed til lærerne 
og pædagogerne i klasserne. 
Der er fuld opbakning fra bestyrelsen. 
 

8. Landsbypuljen (Sille) 
(15 min) 

Orientering om bevilling. Hvad gør vi? 
Vi har fået 34.500.  
Der skal en masse løg i jorden foran skolen ud mod vejen for ca 
10.000,- i efteråret. 
Flytbare bordbænke sæt 20.000,- til det. De skal produceres i foråret. 
5000,- skal bruges til event til at fejre det. I foråret. 
Sille og Tommy laver en plan evt. med den lokale gartner. 



9. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Skolen har lavet en facebookside som bliver en 
envejskommunikationskanal. Vi er meget opmærksomme på GDPR 
og samtykke, så alle kan føle sig trygge i vores brug af sociale medier. 
Det bliver et udstillingsvindue for de aktiviteter, vi laver på skolen – 
både i undervisningen og i SFO. 
Komme og gå modul i aula i SFO fungerer ikke optimalt, da der 
mangler billeder af eleverne, så de kan klikke på sig selv, når de 
kommer og går. Forældrene er ikke opmærksomme på komme-gå-
modul. Der var ikke mødt så mange op til informationsmødet 
omkring modulet. 
Vi har startet morgensang op en gang om måneden for hele skolen. 
Det er en stor succes, og vi fortsætter. 
 

10. Eventuelt 
(5 min) 

Møderække fremadrettet: næste møde tirsdag 12.10 og så ruller den 
på ugedage. Sille har datoerne. 
Mangler forklæder i billedkunst. 
Snak om vikarer og materialer. 

  

  

  

 


